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Štev.: 900-2/2015-4R 

Datum: 06. 02. 2015 

 

Z A P I S N I K 

 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v petek, dne 30. 1. 2015 ob 17.00 

uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Nada Zupanič, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Žiga Volgemut, Urša Zver, Robert Arnuš, Silvester Horvat in Elizabeta Fras.  

 

Upravičeno odstotni:   / 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Simona Lacko – predsednica NO, Darinka Ratajc, 

Sonja Mahorič. 

 

 Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Milan Kuri, na 3. redni seji smo pod točko 8. sprejeli sklep št. 9 s katerim smo v Nadzorni 

svet Gradenj Destrnik imenovali Branko Horvata in Elizabeto Fras, pod točko Pobude in 

vprašanja pa nas je Župan obvestil, da je imenoval za podžupana Branka Horvata. Glede na 

tolmačenje Komisije za preprečevanje korupcije sta dvi funkciji nezdružjivi. Za nepoklicne 

župane in podžupane v osnovi velja enaka prepoved kot za poklicne funkcionarje, in sicer 

nepoklicni župan ali podžupan ne sme biti član oziroma opravljati dejavnosti upravljanja, 

nadzora ali zastopanja v javnih zavodih, skladih, agencijah in drugih osebah javnega ali 

zasebnega prava, če je oseba zasebnega prava nosilec javnega pooblastila ali izvajalec javne 

službe. Ta omejitev oziroma prepoved od uveljavitve novele ZIntPK-A (torej od 23. 4. 2011) 

velja le v primerih, ko nepoklicni župan ali podžupan opravlja funkcijo v občini, ki je s 

katerim od navedenih subjektov ustanoviteljsko, lastniško, nadzorstveno ali finančno 

povezana. Sprejmite to našo opazko kot ne politično, ampak kot pravno vprašanje. 

 

Župan, bomo to preverili in hvala, da ste nas na to opozorili. 

 

Ker  člani občinskega sveta nimajo pripomb drugih pripomb, Župan zaključi razpravo. 
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Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta z dne 18. 12. 

2014 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti   

 

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne   

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2015 – II. branje 

5. Lokalni energetski koncept Občine Destrnik 

6. Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Destrnik 

7. Odlok o spremembi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za 

odmero komunalnega prispevka na območju Občine Destrnik 

8. Odlok o spremembe Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave 

Občine Destrnik 

9. Odlok o ustanovitvi režijskega obrata v Občini Destrnik 

10. Odlok o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin v Občini 

Destrnik 

11. Pravilnik o uporabi Volkmerjevega doma kulture 

12. Sklep o ceni uporabe Volkmerjevega doma kulture 

13. Pravilnik o uporabi športne dvorane pri Osnovni šoli Destrnik 

14. Sklep o uporabi športne dvorane pri Osnovni šoli Destrnik 

15. Letni program športa Občine Destrnik za leto 2015 

16. Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2015 

17. Letni program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih dejavnosti 

za leto 2015 

18. Imenovanje vaških odborov 

19. Pobude in vprašanja 

20. Razno 

21.  
 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

 

Ad. 4. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2015 – II. branje 

Župan, proračun občine Destrnik za leto 2015 je pripravljen z vsemi dopolnili, ki so jih dodali 

odbori Občinskega sveta tako, da ga lahko sprejmete, saj ohranja v tem turbulentnem času še 

trend razvoja v naši občini. Višina prihodkov je 3.180.853 eurov in na bančnem računu 

930.000 eurov. Skupni odhodki so 4.007.303 eurov. Zadolževanje občine v proračunskem letu 
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2015 ni predvideno. Prihodki so v višini 3.180.303 eurov in ostanek na bančnem računu 

930.000 eurov. Skupni odhodki so 4.007.303 eurov. V posebnem delu proračuna so razdeljeni 

odhodki in drugi izdatki, pri čemer pa se je upoštevalo varčevanje in čimbolj učinkovito 

zagotavljanje čim več potreb za občane. Večina proračunskih postavk se je ohranjalo na 

nivoju lanskega leta, ali pa so se minimalno znižale pa tudi katera povišala, vse glede 

pomembnosti posamezne postavke. Kadrovski načrt za leto 2015 ne predvideva povečanja 

zaposlitev. Dodatno bomo še naprej zaposlovali 1 delavko, pravnico iz Skupne občinske 

uprave in sicer 60% mesečne prisotnosti. Razvojni projekti 2015, je kot prioriteta vrtec in 

oprema za vrtec, izdelava projektne dokumentacije za ureditev komunalne infrastrukture 

(Placar, Svetinci, Janežovski Vrh, Ločki Vrh, Levanjci), OPN, ceste (Svetinci, Levanjci, 

Ločki Vrh, Jiršovci). Predlagam, da sprejmete proračun za leto 2015 v predlagani obliki.  

 

Župan, pa prosim poročevalca Bojana Potrča, da še podat poročilo Odbora za plan in finance. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance, se je sestal v sredo 21.1.2015 in je obravnaval 

proračun za leto 2015. Med potekom javne razprave, so Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva ter Odbor za infrastrukturo podali 

predloge za določene prerazporeditve na proračunskih postavkah, znotraj predlaganega 

proračuna. Odbor za plan in finance je pregledal te predloge in ugotovil, da so utemeljeni, ter 

jih uskladil v obstoječem proračunu. Tako, da imate, danes pred sabo proračun, v katerem so 

upoštevane prerazporeditve, ki so jih predlagali odbori. Odbor za plan in finance predlaga 

Občinskemu svetu, da sprejme proračun s predlaganimi prerazporeditvami.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Nada Zupanič, malo bi se dotaknila tega večnamenskega objekta in najem kredita. V prenosu 

iz leta 2013 se je nekako prenesla sredstva iz naslova kredita za najem poslovnih prostorov, 

danes pa nimamo več v proračunu postavke za nakup prostorov. Potem glede razpolaganja z 

javnim premoženjem in sicer Vzdrževanje stavbe zdravstvene ambulante, Vzdrževanje 

športne dvorane in Vzdrževanje kulturne dvorane je povišanje glede na leto 2014. 

Financiranje političnih strank, glede na leto 2014 je povečanje, čeprav so bile volitve v letu 

2014. Stroški novoletnega praznovanja je povečanje, včasih je to pogostitev pripravilo 

Društvo kmetic. Investicijski odhodki, projektna dokumentacija in nadzor se je iz 65.000 

eurov povečalo na 190.000 eurov, glede na leto 2014. Obratovanje Viničarije, glede na to, da 

elektriko in vodo plačuje Turistično društvo, zakaj imamo še tukaj planirana sredstva v višini 

1.000 eurov.  

 

Župan, želel bi vas opozoriti, da bi morali 3 dni pred sejo vložiti amandmaje, ker tega niste 

storili, danes ne morete dobiti odgovora. 

  

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejem se 

SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet  Občine Destrnik sprejme sklep, da se potrdi usklajeni proračun Občine 

Destrnik za leto 2015 in s tem se potrdi Odlok o proračunu Občine Destrnik za leto 2015 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 1 proti 

 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejem se 
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SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Destrnik za leto 2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 1 proti 

 

 Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejem se 

SKLEP ŠT. 5 

 Občinski svet  Občine Destrnik sprejme Sklep o določitvi skupne vrednosti nepredvidenih 

pravnih poslov, ki niso zajeti v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Destrnik za 

leto 2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 1 proti 

 

Ad. 5. Lokalni energetski koncept Občine Destrnik 

Darinka Ratajc, pred vami je LEK, ki ga je sprejel Odbor za infrastrukturo v prejšnji sestavi in 

smo ga tam potrdili in kot takšnega smo poslali na Ministrstvo za infrastrukturo. Na podlagi 

tega smo prejeli tudi soglasje o skladnosti tega LEK-a in šele, ko smo prejeli soglasje ga lahko 

potrdimo na Občinskem svetu. To je dolgoročni načrt občine na energetskem področju. Na 

podlagi tega dokumenta se lahko prijavljamo na razpise, kot smo to naredili za šolo. 

Župan, v prejšnji sestavi je bilo to dodelano, nismo pripravili nekega dopolnjevanja, saj je 

Ministrstvo dalo soglasje na pripravljeni LEK. 

Župan odpre razpravo. 

Ker ni bilo razprave, je Župan na glasovanje naslednji sklep. 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet  Občine Destrnik  potrjuje Lokalne energetski koncept Občine Destrnik v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

  

Ad. 6.  Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Destrnik 

Branko Horvat, Odlok o gospodarskih javnih službah se sedaj obnavlja, saj je do veljal odlok 

iz leta 1995, skupne občine Destrnik – Trnovska vas. Med tem času se je menjala državna 

zakonodaja in je nujno osvežiti odlok. Odlok, ki ste ga prejeli je izdelan v skladu z novo 

zakonodajo za naše potrebe. Posebnosti v odloku ni. Novo je le Komisija za varstvo 

uporabnikov javnih dobrin v občini. Tale odlok ureja ureditev javnih služb v občini, da lahko 

te zadeve normalno tečejo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 7 

 Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o gospodarskih javnih službah v Občini 

Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 8 

  
Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o gospodarskih javnih službah v Občini 

Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 7.   Odlok o spremembi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in 

merilih za odmero komunalnega prispevka na območju Občine Destrnik 

Branko Horvat, občina je od pristojne državne službe prejela obvestilo, da je nujno določena 

besedila členov odloka, ki je bil sprejet 25.4.2014 spremeniti. Te spremembe so v tem 

predlogu sprememb zapisane. Spremembe ne posegajo v obračun komunalnega prispevka. 

 

Župan, vsak odlok mora biti poslan na verifikacijo na Ministrstvo in v tem večjih sprememb 

ni, ampak gre za manjši popravek. 

  

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 9 

 Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o  spremembi Odloka o programu opremljanja 

stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju Občine Destrnik 

po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 10 

 Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o  spremembi Odloka o programu opremljanja 

stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju Občine Destrnik v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 8.  Odlok o spremembi Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave 

Občine Destrnik 
Darinka Ratajc, kot ste že do sedaj videli, urejamo kar nekaj normativnih zadev na lokalnih 

gospodarskih javnih službah in tako je potrebno urediti ta odlok. Da se ustanovi režijski obrat 

spreminjamo odlok, spreminjamo pa ga tudi, zaradi zapisa izobrazbe direktorja občinske uprave v 

skladu z inšpekcijskim nadzorom, saj to ni bilo usklajeno s sistemizacijo. 

 

Župan, odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje.  
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Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o  spremembi Odloka o organizaciji in 

delovnem področju občinske uprave Občine Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 12 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o  spremembi Odloka o organizaciji in 

delovnem področju občinske uprave Občine Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

 

Ad. 9.  Odlok o ustanovitvi režijskega obrata 

Branko Horvat, Odbor za infrastrukturo je na zadnji seji obravnaval več vidikov vzdrževanja 

naše infrastrukture. Ugotavljamo, da se nam je vzdrževanje infrastrukture v zadnjih letih zelo 

podražilo in sicer od takrat, ko imamo javno podjetje. In smo nekako prišli do zaključka, da bi 

ustanovili režijski obrat. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Milan Kuri, ne vem, kaj se bo zgodilo z zaposlenimi v Gradnjah in kako je s finančnim 

stanjem. Za d.o.o. se mora sprejeti Sklep o likvidaciji. Na podlagi sklepa potem teče postopek. 

Družba mora izdelati bilanco stanja in izkaz poslovanja podjetja. Kako lahko ustanovimo 

režijski obrat? 

 

Župan, če hočemo zapreti eno organizacijski enoto, moramo zagotoviti pogoje za novo. Vsi 

delavci, ki delajo v proizvodnji, razen direktorja in računovodstva bomo prevzeli. Da se bodo 

lahko delavci po ukinitvi firme prenesli na  občinsko upravo, mora biti pripravljeni vsi pogoji 

za izvedbo tega postopka. Z prenehanjem poslovanja podjetja prehaja na občino vse 

premoženje in če je tudi kakšna izguba prihaja to tudi nazaj. Potrebno je pripraviti pogoje za 

likvidacijo in ustvarjanje novih pogojev. 

 

Darinka Ratajc, Gradnje so v 100% lasti občine, podjetje ima svoj nadzorni svet, ampak on 

odloča o finančnih podatkih, o likvidaciji oziroma zaprtju bo odločal Občinski svet. Potem 

boste sprejeli akt o likvidaciji in ustrezne podzakonske akte. Ker se šteje za malo podjetje ne 

bo potrebno imeti stečajnega likvidatorja. 

 

Branko Horvat, Občinski svet lahko edini zapre to podjetje, kar se tiče zaposlenih, smo se 

dogovorili, da bo delo do zadnjega dne normalno teklo in ko bodo zadnji dan delali na 

podjetju, bodo naslednji dan zaposleni na občin razen direktorja in računovodje. 

 

Župan poda naslednji sklep na glasovanje. 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 13 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o  ustanovitvi režijskega obrata Občine 

Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
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Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 14 
Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o  ustanovitvi režijskega obrata Občine 

Destrnik v predlagani vsebini. 

  

klep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

 

Ad. 10.  Odlok o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin v Občini 

Destrnik 

Branko Horvat, posledično glede na uskladitev zakonodaje in sprejem Odloka o gospodarskih 

javnih službah je potrebno sprejeti ta odlok. Ta komisija bo zastopala, posredovala in 

usklajevala interese občanov ter predlagala skupne predloge, pripombe in pritožbe 

občinskemu svetu in županu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje.  

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 15 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov 

javnih dobrin v Občini Destrnik po skrajšanem postopku. 
 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 16 

 Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Odlok o ustanovitvi Komisije za varstvo uporabnikov 

javnih dobrin v Občini Destrnik v predlagani vsebini. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 11.  Pravilnik o uporabi Volkmerjevega doma kulture 

 Majda Kunčnik, Odbor se je na svoji seji seznanil z pravilnikom, ki bo veljal v bodoče, do 

sedaj je veljal pravilnik iz leta 2007, z novim pravilnikom bo določeno, da se mala sejna soba 

ne bo dajala v najem. Jaz bi rekla, da je potrebno vsakega novega uporabnika dvorane 

opozoriti, da se mala dvorana ne daje več v najem in se bo uporabljala samo za seje.  

 

Župan, dvorana z odrom, kletni prostori, sejna soba zgoraj, ter prostori zgoraj, ki jih koristijo 

posamezna društva. Trenutno v dvorani deluje kulturno društvo s sekcijami. Vsepovsod se bi 

naj pojavljali v nekem prostoru in to bi naj bila ta naša sejna soba in posledično tega prostora 

ne bi več uporabljali za jedilnico. Ta prostor je primeren za promocijske aktivnost, saj v tem 

prostoru sprejemamo tudi pomembne odločitve. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, imam en pomislek glede delilnice hrana, glede da iz kleti vodijo stopnice v 

dvorano in je zaradi tega težje dostopno, predlagam za rešitev, da bi hrano delili v tem malem 

prostoru pred vhodom v veliko dvorano. 
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Župan, razmišljal sem o tem, se strinjam, da je možno deliti hrano v tem prostoru. Pogovarjal 

sem z gostincem g. Krambergerjem in pravi, da za natakarje ni problem, če hrani nosijo po 

stopnicah. Nimam pa nič proti, če se hrana deli v predverju. 

 

Majda Kunčnik, razumem o čem govori Ivan, ljudje so do sedaj bili navajeni, da se je delila 

hrana v sejni dvorani. Zato je potrebno, da jih sedaj že, ko oddajo vlogo opozorimo na to, da 

delitev hrane v sejni dvorani ni več možna- 

 

Župan, prve najemnike smo že o tem obvestili in so našo odločitev zelo dobro sprejeli in so 

imeli tudi takoj rešitev, kako si bodo zadevo uredili. 

 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo dodatnih pripomb, Župan poda predlog sklepa na 

glasovanje. 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 17 

 Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Pravilnik o uporabi Volkmerjevega doma kulture po 

skrajšanem postopku. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 18 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Pravilnik o uporabi Volkmerjevega doma kulture v 

predlagani vsebini. 
Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 12.  Sklep o ceni uporabe Volkmerjevega doma kulture 

Majda Kunčnik, v gradivu ste lahko zasledili predlog sklepa in predlagam, da se kot takšen 

potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo več pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 19 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Sklep o ceni uporabe Volkmerjevega doma kulture v 

predlagani vsebini 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 13.  Pravilnik o uporabi športne dvorane pri Osnovni šoli Destrnik 

Majda Kunčnik, odbor se je seznanil s predlogom pravilnika. Občina še do sedaj ni imela 

sprejetega pravilnika o uporabi športne dvorane, leta 2004 je bil sprejeti sklep o najemu 

dvorane.  

 

Župan s tem pravilnikom bomo določili pravila najema dvorane, sprejemamo pravno podlago 

za najem prostora. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje.  
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Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 20 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Pravilnik o uporabi športne dvorane pri Osnovni šoli 

Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 21 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Pravilnik o uporabi športne dvorane pri Osnovni šoli 

Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 14.  Sklep o ceni uporabe športne dvorane pri Osnovni šoli Destrnik 

Majda Kunčnik, z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati sklep iz leta 2004 in 

predlagam, da se ta sklep potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, nekako sem pregledala ta cenik, kako je v tem primeru, če dve društvi 

uporabljati vsaka ½ dvorane tudi le to plača, kaj pa če je v telovadnico samo eno društvo in 

uporablja ½ dvorane, ali jo potem dejansko plača tudi ½ ali mora plačati celo. Kakšna je 

zasedenost dvorane in ali se pokrivajo stroški. 

 

Župan, zasedenost dvorane je od 17. ure oz. 18. ure in pa tja do 23. ure. Imamo uporabnike 

tudi izven občine. 

 

Darinka Ratajc, Uredba o stvarnem premoženju govori, da ne moremo brezplačno dajati v 

najem prostorov, glavno je, da se pokrijejo osnovni stroški. Cenik se lahko vsako leto 

spremeni ob sprejemu proračuna. 

 

Župan, če je objekt že zgrajen, je prav, da se v objektu nekaj dogaja. 

 

Bojan Potrč, te cene so iste kot lani. 

 

Župan, nič se ni spremenilo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo več pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje.  

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 22 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Sklep o ceni uporabe športne dvorane pri Osnovni 

šoli Destrnik v predlagani vsebini. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 15.  Letni program športa Občine Destrnik za leto 2015 

Majda Kunčnik, Odbor se je seznanil s programom in je ugotovil, da so zagotovljena sredstva 

za delovanje športa v občini v skladu s proračunom in predlagam, da se program potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje.  
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Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 23 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Letni program športa Občine Destrnik za leto 2015 v 

predlagani vsebini. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 16.  Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2015 

Majda Kunčnik, odbor se je seznanil s programom kulture, sofinanciranje je usklajeno s 

proračunom. Je pa res, da ne moremo ovrednotiti dela, ki ga opravljajo ljudje, ki delajo v 

društvih. 

 

Župan, kar se tiče vrednotenja dela teh posameznikov v društvih, tega res ne moremo, na 

drugi strani pa smo vsi potrebni nekega druženja. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje.  

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 24 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2015 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 17.  Letni program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih 

dejavnosti za leto 2015 

Majda Kunčnik, odbor se je seznanil s programom, program je usklajen s proračunom. Prav 

tako je odbor tudi tukaj zavzel stališče, da tudi tukaj ne moremo oceniti koliko je vredno delo 

posameznikov. Župana bi pa prosila, da nam tukaj pove nekaj o financiranje Rdečega križa in 

projektom Mostovi. 

 

Župan, Rdeči križ in projekt mostovi, vsi poznamo ekonomsko situacijo v naši občini. Lani 

nam je zmanjkalo sredstev že v mesecu maju za nabavo paketov, rešilo nas je, da smo potem 

prejeli pomoč iz Evropske unije. Sedaj smo povečali sredstva na 1 euro na prebivalca. Tudi 

naša občina ni imun na droge v lanskem in predlanskem letu smo to financirali iz občinskega 

dela v manjšem obsegu. Sedaj pa smo to uredili, kot so podali predlog.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, teh sredstev ni ne vem koliko, upam, jaz upam, da bomo v naslednjih letih 

namenili za te zadeve več sredstev. V naši občini deluje Karitas in dela dobro, da bi tudi mi 

posamezniki pomagali pri njihovem delu. V teh zabojnikih, ki so nastavljeni pa Ptuju, roma 

preveč stvari, bi bilo prav, da bi to prenesli na Karitas in da bi oni razdelili našim otrokom in 

občanom. 

 

Branko Horvat, glede zneska, o tem imamo vedno problem razpravljati, če ga ni preveč, ga je 

premalo. Pred 6 oz. 7 leti, ko je bila toča, so tudi te organizacije dodatno pomagale našim 

občanom. 

 

 

 Ker člani Občinskega sveta nimajo več pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 25 

Občinski svet  Občine Destrnik  sprejme Letni program organizacij in društev na področju 

humanitarnih in ostalih dejavnosti za leto 2015 v predlagani vsebini. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 18.  Imenovanje vaških odborov 
Župan, gradivo ste prejeli naknadno. V mesecu januarju smo naredili sestanke v vseh 17 

vaseh po občini. Ljudje so bili veseli, da smo jih poklicali na sestanke, da bi sami postavili 

ljudje, ki bodo njihove zahteve prenašali na občino. V torek smo opravili zadnji sestanek. 

Vaščani so sami predlagali člane in predsednika. KVIAZ je imel zelo lahko zadevo, saj 

pregledal le seznam, katerega smo prenesli iz sestankov po vaseh. 

 

Urša Zver, po posameznih vaseh so predlagani naslednji predsedniki in člani vaških odborov: 

DESENCI 

- Petek Stanko, Desenci 6 – predsednik 

- Horvat Franc, Desenci 7 – član 

- Markuš Aleš, Desenci 6a – član 

- Benko Aleksander, Desenci 10 - član. 

DESTRNIK 

- Ratek Anton, Destrnik 30 – predsednik 

- Ziško Dušanka, Destrnik 34 – podpredsednica 

- Arnuš Aleš, Destrnik 44b – član 

- Kos Miran, Destrnik 44a – član 

- Kramberger Roman, Destrnik 49a – član. 

DOLIČ 

- Nipič Janez, Dolič 17b – predsednik 

- Murko Franc, Dolič 36b – član 

- Murko Daniel, Dolič 16a – član 

- Fekonja Jožef, Dolič 25a – član 

- Kuhar Ivan, Dolič 30 – član 

- Petrič Milan, Dolič 15 – član 

- Pesek Boštjan, Dolič 33 – član 

- Ilec Igor, Dolič 37 – član 

- Kramberger Vlado, Dolič 10 – član. 

DRSTELJA 

- Selišek Franc, Drstelja 36c – predsednik 

- Čeh Srečko, Drstelja 31 – član 

- Kolar Mitja, Drstelja 21 – član 

- Stajnko Marjan, Drstelja 27a – član 

- Krajnc Jože, Drstelja 6 – član 

- Pšajd Marjan, Drstelja 40 – član 

- Pšajd Janko, Drstelja 22a – član 

- Kupčič Silvo, Drstelja 46 – član 

- Zupanič Ivan, Drstelja 4 – član. 

GOMILA 

- Caf Davorin, Gomila 11 – predsednik 

- Kosar David, Gomila 9d – član 

- Vučak Boris, Gomila 17 – član. 
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GOMILCI 

- Flajšman Dušan, Gomilci 1 – predsednik 

- Arnuš Peter, Gomilci 8a – podpredsednik 

- Pukšič Jožef, Gomilci 3a – član 

- Mahorič Vili, Gomilci 4 – član 

- Zelenko Mitja, Gomilci 8 – član 

- Mohorič Vajngerl Dušanka, Gomilci 14a – članica. 

 

JANEŽOVCI 

- Markež Irena, Janežovci 8 – predsednica 

- Čeh Andrej, Janežovci  7a - član 

- Murko Bojan, Janežovci 15 – član 

- Kokol Silvo, Janežovci 12b – član 

- Šmigoc Liljana, Janežovci 6 – članica 

- Kuri Franc, Janežovci 3 – član 

- Markež Peter, Janežovci 8c – član. 

JANEŽOVSKI VRH 

- Koser Ciril, Janežovski Vrh 21a – predsednik 

- Emeršič Slavko, Janežovski Vrh 4a – član 

- Kramberger Sara, Janežovski Vrh 27 – članica 

- Čuček Patricija, Janežovski Vrh 9 – članica 

- Murko Bojan, Janežovski Vrh 47 – član. 

JIRŠOVCI 

- Sužnik Daniel, Jiršovci 15 – predsednik 

- Brunčič Drago, Jiršovci 41 – član 

- Veršič Marjan, Jiršovci 38 – član 

- Lenart Franček, Jiršovci 51a –član 

- Kirbiš Andrej, Jiršovci 49 – član 

- Lešnik Dušan, Jiršovci 13 – član 

- Malek Milan, Jiršovci 16 – član 

- Žerjav Damjan, Jiršovci 20a – član 

- Samec Štefan, Jiršovci 31 – član. 

LEVANJCI 

- Žampa Anton, Levanjci 10 – predsednik 

- Zelenik Marija, Levanjci 11 – članica 

- Žampa Viktor, Levanjci 20 – član 

- Brumen Marija, Levanjci 34 – članica. 

LOČKI VRH 

- Kos Branko, Ločki Vrh 60 – predsednik 

- Muršec Janko, Ločki Vrh 52a – član 

- Levičnik Darko, Ločki Vrh  36 – član 

- Fridl Dušan, Ločki Vrh 22 – član 

- Fridl Franc, Ločki Vrh 23 – član. 

PLACAR 

- Fras Milan, Placar 24a – predsednik 

- Anžel Franc, Placar 43 – član 

- Vindiš Miroslav, Placar 43d – član 

- Mihalinec Zvonko, Placar 48 – član 

- Gajšek Franc, Placar 7 – član 

- Bračič Srečko, Placar 22 – član 

- Černe Cizerl Milenka, Placar 28 – članica. 
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SVETINCI 

- Kovačič Franc, Svetinci 14 – predsednik 

- Horvat Jožica, Svetinci 23 – članica 

- Habjanič Andrej, Svetinci 21 – član 

- Mahorič Stanko, Svetinci 16 – član 

- Hanželj Robi, Svetinci 12 – član 

- Murko Nina, Svetinci 10 – članica 

- Vnuk Ivan, Svetinci 32 – član 

- Murko Marija, Svetinci 34 – članica. 

STRMEC PRI DESTRNIKU 

- Čuček Barbara, Strmec pri Destrniku 12 – predsednica 

- Satler Simona, Strmec pri Destrniku 13 – članica 

- Lenart Marjan, Strmec pri Destrniku 3b – član 

- Horvat Anton, Strmec pri Destrniku 9 – član. 

VINTAROVCI 

- Matjaž Branko, Vintarovci 30 – predsednik 

- Ljubec Nataša, Vintarovci 26b – članica 

- Kumer Valerija, Vintarovci 58 – članica 

- Pauko Milan, Vintarovci 2 – član 

- Pšajd Ivan, Vintarovci 35 – član 

- Lipovšek Darko, Vintarovci 1b – član 

- Biškup Davorin, Vintarovci 62 – član 

- Lovrec Mirko, Vintarovci 42a – član. 

ZASADI 

- Potrč Anton, Zasadi 11 – predsednik 

- Kos Dušan, Zasadi 14a – član 

- Potrč Dušan, Zasadi 11a – član. 

ZG. VELOVLEK 

- Krajnc Danilo, Zg. Velovlek 13 – predsednik 

- Slukan Ivan, Zg. Velovlek 23a – član 

- Herak Milan, Zg. Velovlek 4 – član. 

 

Župan ob tem bi se zahvalil vsem svetnikom, ki so se udeležili sestankov po vaseh.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo več pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se 

     SKLEP ŠT. 26 

Občinski svet  Občine Destrnik  imenuje predsednike in člane vaških odborov v naseljih 

Občine Destrnik v predlaganih sestavah po posameznih vaseh. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 19.  Pobude in vprašanja 

Župan, jutri je predstavitev filma Zelenjavni vrt. Premiera je bila mišljena, da bi bila pri nas, 

vendar je ta bila opravljena pred enim mesecem. Vas pa vse lepo vabim, da pridete na to 

prireditev.  

Prav tako vas vabim, da se naslednji vikend udeležite bala, ki prireja vas Svetinci in 

Turistično društvo Destrnik. 

Prejeli smo ponudbo o predavanju glede psihološkega dela, predava ga. Irma Žuman iz 

Dornave, v glavnem so predavanja o stresu, medsebojnem sodelovanju. Če bi bil večji interes, 
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bi to organizirali ali tudi ne. Če bomo že organizirali, moramo zagotoviti, da bo zasedenost 

dvorane vsaj ½.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, včeraj sem pogledala na našo spletno stran in sem pregledala prireditveni 

koledar in ni zapisan niti en datum za nobeno prireditev in sem bila zelo razočarana. Mislim, 

da bi bilo prav, da tisti, ki je na občini zadolžen, da to vnese. Predlagala sem že, da bi se naj 

zbirali elektronski naslovi, da bi se obveščalo ljudi o prireditvah. Veliko krat berem v Občanu, 

da je prireditev bila, pa o tem nisem vedela nič. Že pred dvema letoma sem dala pobudo, 

glede zmanjševanja stroškov porabe električne energije. Bilo bi prav, da bi razmislili o 

ugašanju javne razsvetljave ponoči. Veliko ljudi po občini javne razsvetljave sploh nima. Če 

gledamo zakonodajo, bi morali imeti porabo na prebivalca 44 KW, mi pa imamo 60 KW, 

čeprav po vseh vaseh še nimajo javne razsvetljave. 

 

Župan, kar se tiče prvega vprašanja, ko smo delali spletno stran, smo imeli sestanek z društvi, 

kako to izvesti, je pa žalostno, da tega ne pošiljajo. V občini pa nimamo zaposlene osebe, ki bi 

delala samo ja promociji. Kar se tiče ugašanja javne razsvetljave je to večni problem, sedaj 

imamo 90% svetilk opremljenih z dušilniki, sedaj imamo 36 odjemnih mest in če želimo to 

izvesti na vseh odjemnih mestih je to tudi velik strošek. 

 

Bojan Potrč, 21.2.2015 je v športni dvorani turnir v odbojki. Začelo se bo okrog 9. ure. 

Pričakujemo veliko ekip in vas vabim, da se turnirja udeležite. 

 

Nada Zupanič, mene zanima delovanje ambulante fizioterapije, saj se po kraju govori, da bo 

fizioterapevt odšel. Povedal je tudi, da ima ogromne stroške ogrevanja. 

 

Župan, v mesecu decembru in novembru smo izvedli sestanke z osebami, ki delajo v našem 

zdravstvenem domu. Iz fizioterapije se sestanka ni udeležil nihče. Sedaj delamo analizo vseh 

stroškov. Slišim to neprestano, pričakujem, da se bo gospod oglasil na občini. Po vsej 

verjetnosti, pa bo treba narediti analizo njegove prisotnosti. Občina vztraja pri tem, da te 

dejavnosti v občini ostanejo. Občina jim ne more dati prostorov brezplačno v uporabe, da jim 

prostore grejemo, zračimo. Poslušam to neprestano, res pa je, da ljudje hvalijo njegovo delo.   

 

Bojan Potrč, ogrevanje v tej stavbi je zelo potratno in bilo potrebno razmisliti o drugi obliki 

ogrevanja. 

 

Župan, glede na sprejeti LEK, bomo poskušali vse občinske objekte energetsko sanirati.  

 

Branko Horvat, strinjam se z ga. Fras, da kar nekaj stvari nimamo na spletu, na drugi strani pa 

dobimo vabila na vsa gospodinjstva, pa prav tako ljudje ne gredo. In je potrebno nekaj 

narediti. Kot vaščan vasi Svetinci vas 7.2.2015 vabim na bal. 

 

Ivan Zorec, vse kar naredimo na novo ugotavljamo, da je narejeno na pol, kot je sedaj 

zdravstveni dom, kulturna dvorana, šola. Ali res, da na tem ni nobenega nadzora? 

 

Župan, sanacija Volkmerjevega doma in dvorane Desenci smo želeli prijaviti na razpis, pa 

takrat ni bilo posluha.  

 

Ivan Zorec, sedaj moramo biti pozorni pri gradnji vrtca in če bo prišlo do nakupa novih 

prostorov, da za pet let ne bomo spet popravljali. 
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Župan, glede gretja bomo v občini morali sprejeti strategijo s čim bomo v bodoče ogrevali 

naše prostore. 

 

Ad. 20.  Razno 

Župan, izobraževanje svetnikov je prestavljeno in bo določen novi termin. 

 

Nada Zupanič, podala sem eno izjavo, da odstopam iz uredniškega odbora, pa tega ni bilo 

danes na seji. 

 

Urša Zver, to bomo obravnavali na naslednji seji. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil.  

 

4. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 18.55 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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